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Inleiding 

In het afgelopen seizoen hebben wij gewerkt met tal van uitdagingen en (positieve) veranderingen. In 

dit jaarverslag willen we graag een gedetailleerder overzicht geven van de gebeurtenissen en 

prestaties gedurende het afgelopen seizoen. 

 

Redactie/communicatie 

Een belangrijk punt van aandacht in het afgelopen jaar was de communicatie binnen onze vereniging. 

Leden merkten op dat er regelmatig een gebrek communicatie was. Deels had dit te maken met 

onvoldoende samenwerking tussen commissies waardoor informatie niet of erg laat aangeboden werd 

aan de redactie. Om dit aan te pakken, heeft Roy Kat de verantwoordelijkheid op zich genomen om de 

communicatie te coördineren, bijgestaan door Ellen Brandsen, Marleen Schuurman, Niels van 

Muijden, Rosan Groot en Benthe Smit. Dit leidde tot belangrijke verbeteringen waarvan ik er een 

aantal aanhaal: 

Vaste afspraken: Er zijn nu duidelijke richtlijnen en vaste afspraken gemaakt met betrekking 

tot het verspreiden van berichten en aankondigingen. 

Communicatieplanning per evenement: Voor elk evenement is een gedetailleerde 

communicatieplanning opgesteld om ervoor te zorgen dat alle leden goed geïnformeerd zijn. 

Communicatie Jaaragenda: De vereniging heeft nu een communicatie jaaragenda om de 

vooruit te kunnen plannen en ook andere commissies om input te kunnen vragen over 

bepaalde evenementen. 

Nieuwsbrief geherintroduceerd: De nieuwsbrief heeft een update gekregen om deze 

informatiever en aantrekkelijker te maken. Hierin zijn onder andere maandelijkse columns van 

Allard en Ruud aan toegevoegd. 

Toekomstige plannen: Er zijn plannen in ontwikkeling om de verwachtingen tussen de 

redactie en andere commissies verder te verduidelijken, met als doel een effectievere 

communicatie. 

 

Commissieaanpassingen 

Gedurende het seizoen zijn er enkele veranderingen geweest binnen de commissies: 

Redactie: Rosan Groot en Benthe Smit zijn gedurende het seizoen met veel enthousiasme 

aangesloten bij de redactie.  

Helaas heeft Roy Kat in april besloten de redactie te verlaten vanwege tijdgebrek.  

Ed Reus heeft het initiatief genomen om een projectgroep op te zetten die zich richt op de 

professionalisering van zowel de redactie als de algehele interne en externe communicatie 

met als doel in komend seizoen met aanbevelingen te komen. 

 

Evenementencommissie 

De evenementencommissie, bestaande uit Benthe Smit, Liza Karemaker en Isabel Oudakker, heeft 

aanzienlijke vooruitgang geboekt door het opstellen van gedetailleerde jaarlijkse begrotingen. 

Hierdoor kunnen ze autonoom beslissingen nemen binnen de afgesproken financiële middelen, wat de 

organisatie van activiteiten vereenvoudigt. Het afgelopen jaar werden tal van evenementen en 

feesten georganiseerd, waaronder Super Saturday's, het Kerstbal en de Nieuwjaarsreceptie. Tijdens 

deze festiviteiten werden regelmatig leuke activiteiten georganiseerd zoals bijvoorbeeld Laser gamen 

in de zaal waarbij de commissie zelf zorgde voor alle organisatie van het spel. Daarnaast is er dit jaar 

een vrijwilligersmiddag georganiseerd om alle vrijwilligers van de vereniging te bedanken. 

 



Andere volleybalvormen 

Koffievolleybal: Deze groep, gecoördineerd door Ina Kofman, blijft enthousiast en 

organiseert hun activiteiten zelfstandig, inclusief gezellige teamuitjes. Daarnaast hebben ze dit 

jaar hun uitgestelde jubileum vanwege Covid alsnog kunnen vieren. 

Recreanten: De recreanten, onder leiding van Rob Hooymans en met Dinie Feenstra als vaste 

trainster, behouden hun enthousiasme. Enkele spelers hebben dit jaar zowel recreatief als 

competitief gespeeld, wat een waardevolle samenwerking tussen beide teams opleverde. 

Volleybalspeeltuin: Yvonne van Dekken is verantwoordelijk voor de volleybalspeeltuin. Deze 

groep groeit gestaag, met Yvonne die haar kennis heeft uitgebreid doormiddel van de cursus 

Atletic Skills Model en hierdoor een breder scala aan bewegingen en spellen aanbiedt. Er is nu 

een stabiele groep begeleiders die wekelijks voor voldoende ondersteuning zorgt. Daarnaast 

was er dit jaar een stagiaire (maatschappelijke stage) betrokken bij de volleybalspeeltuin. 

Volleyfit: Helaas kon Volleyfit nog niet worden opgestart vanwege een gebrek aan 

beschikbare zaalruimte op de momenten dat de trainer beschikbaar was. 

NoJump: Dit jaar is NoJump niet opgestart vanwege het vertrek van de organisator en 

onvoldoende behoefte aan een doorstart vanuit andere leden. 

 

Conclusie 

Er zijn grote stappen gemaakt in de professionalisering van de redactie en communicatie. Daarnaast 

zijn er goede plannen gemaakt voor volgend seizoen.  

De evenementencommissie is erg actief en geeft een goed voorbeeld voor andere commissies met de 

begroting die ze hebben gemaakt.  

Het is jammer dat VolleyFit en NoJump geen deel uitmaken van de volleybalvormen die wij aanbieden. 

Het zou leuk zijn komend seizoen verder te kijken naar de mogelijkheden om hier interesse voor te 

wekken bij leden of mensen van buitenaf. 

Koffievolleybal, recreanten en volleybalspeeltuin zijn succesvol en zelfsturend met voldoende 

enthousiaste leden. 

 


